
Protokół Nr 21/17 

z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

odbytego w dniu 14 kwietnia 2017 r. 
 

Kolejne posiedzenie komisji otworzył Pan Marcin Janiak – Przewodniczący, który 

powitał radnych i zaproszonych gości. W dalszej kolejności stwierdził kworum niezbędne 

do obradowania i przedstawił zaplanowany porządek obrad, który przedstawia się 

następująco: 
 

1. Zapoznanie się z funkcjonowaniem SPZPOZ w Widawie i ŚDS w Dąbrowie 

Widawskiej.  

2. Sprawy bieżące i różne.  

  

Do przedstawionego porządku obrad nie zgłaszano uwag. Następnie Przewodniczący 

przystąpił do zatwierdzenia protokółu z poprzedniego posiedzenia. Dodał, że protokół był 

w Urzędzie Gminy wyłożony do wglądu, poza tym oznajmił, iż jest możliwość zapoznania się 

z jego treścią w dniu dzisiejszym.  

W związku z tym, że do protokołu z poprzedniego posiedzenia nie zgłaszano żadnych 

uwag, Przewodniczący komisji zarządził głosowanie w sprawie jego przyjęcia. W wyniku 

przeprowadzonego głosowania stwierdził, że protokół został przyjęty jednogłośnie. 
 

Realizując przyjęty na dzisiejsze posiedzenie porządek obrad Pan Marcin Janiak – 

Przewodniczący komisji udzielił głosu Pani Małgorzacie Kaźmierczak – Kierownikowi ŚDS 

w Dąbrowie Widawskiej, która przedstawiła sprawozdanie z działalności placówki 

opiekuńczej w Dąbrowie Widawskiej, stanowiące załącznik do protokołu. 

W odniesieniu do przedstawionego sprawozdania radny Dobrowolski pytał, czy została 

zgłoszona reklamacja na wykonaną elewację budynku ŚDS, dodał, że były miejsca, gdzie 

efekt wykonanej pracy był niezadawalający. 

W odpowiedzi na powyższe Pani Kierownik oznajmiła, że reklamacja została zgłoszona 

i uznana przez wykonawcę, dodała, że prace reklamacyjne mają zostać wykonane 

do 15 czerwca 2017 r. W tym miejscu Pani Kaźmierczak poinformowała, że gwarancja 

na wykonane prace elewacyjne obejmuje okres 10 lat.  

Następnie głos zabrał radny Kowalczyk, który nawiązując do przedstawionego sprawozdania 

oznajmił, że opłata pobierana od pensjonariuszy zamieszkałych poza terenem gminy jest zbyt 

mała (200 zł miesięcznie). 

Odnosząc się do powyższego Pani Kierownik oznajmiła, że taka stawka opłaty została 

wskazana w porozumieniu zawartym pomiędzy gminą Widawa i gminą Szczerców. 

Kolejno głos zabrał Pan Robert Rusiniak – ojciec pięciorga dzieci, w tym dwójki 

niepełnosprawnych. Oznajmił, że obecnie nasze szkoły nie są przygotowane dostatecznie, aby 

zapewnić prawidłowy rozwój dzieci niepełnosprawnych. Dodał, że na potrzeby wszystkich 

uczniów z terenu naszej gminy zatrudniony jest tylko jeden logopeda, który fizycznie nie 

może pomóc wszystkim potrzebującym w tym zakresie. Dodał, że powinien być powołany 

zespół fachowców składający się z psychologa, logopedy, pedagoga specjalnego 

i rewalizatora, który zapewniłby właściwą opiekę dla dzieci niepełnosprawnych.  

Wobec powyższego członkowie komisji zdecydowali, że należy pozyskać dane ze szkół 

i GOPS dotyczące liczby dzieci niepełnosprawnych mieszkających i uczących się w naszej 

gminie. Poza tym wnoszono o rozeznanie możliwości finansowania działalności zespołu 

fachowców ewentualnie powołanego na potrzeby dzieci niepełnosprawnych.  

 

 



W związku z wyczerpaniem tematyki przewidzianej na dzisiejsze posiedzenie oraz brakiem 

dodatkowych pytań Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty – Pan Marcin 

Janiak zamknął obrady Komisji i podziękował wszystkim za uczestnictwo. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: 

Emilia Konieczna               Przewodniczący Komisji 

Spraw Społecznych i Oświaty 

           Marcin Janiak 
 


